
Sidste hilsen fra skolebestyrelsen i 2022 
 
Kære alle 
Her får I lige en lille opdatering om vores decembermøde, som foregik på Odden Skole. Vi var 
bl.a. omkring følgende emner: 
 
Mellemtrinnet på Odden skole 
Børne-, Unge- og Uddannelsesudvalget drøfter for tiden om mellemtrinnet på Odden Skole skal 
lukkes. Som skolebestyrelse er vi inviterede til at sende et høringssvar til dem, hvilket vi 
naturligvis vil gøre. Det materiale vi har modtaget fra udvalget handler om, hvorvidt der kan 
spares penge på at lukke mellemtrinnet. I bestyrelsen var vi dog enige om, at de ikke har lavet et 
særligt grundigt arbejde i forhold til at undersøge de mulige besparelser på lidt længere sigt – 
ifølge deres egne statistikker stiger børnetallet på Odden de kommende år – og at det er 
problematisk at de ikke tager stilling til, hvilke konsekvenser det kan få for dagtilbud og 
indskoling på Odden. Det vil altid være dyrere at drive små skoler end store skoler. 
Høringssvaret skal vi færdiggøre i starten af januar. 
 

  
 
Fokus i 2023 
Efter nytår vil vi fortsætte vores fokus på trivsel. Der er en trivselskrise blandt børn og unge på 
samfundsplan, og der er nok desværre ingen hurtige løsninger, men det gør det jo ikke mindre 
vigtigt at også vi i bestyrelsen ser på og er med til at udvikle, hvordan vores dagtilbud og skoler 
arbejder med trivsel. Vi vil også gerne være med til at sætte yderligere skub i udviklingen af 
geoparkprofilen, som lever på forskellig vis i de forskellige afdelinger. Clara, som er leder af 
vuggestue/børnehave på Odden, fortalte inspirerende om deres og Egebjerg Børnehaves arbejde 
med profilen. 
 
Som altid: Tøv ikke med at tage kontakt med spørgsmål og input, eller hvis I er interesserede i at 
deltage i bestyrelsesarbejdet. 
 
Og hav nogle dejlige dejlige juledage! 
 
På vegne af hele bestyrelsen, 
Rikke og Kristine 
 
rine@holb.dk 
kristinemarieberg@gmail.com 
 
 


